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Verslag vergadering raadsronde gele kamer d.d. 12 mei 2015 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Advisering commissariaat voor de media inzake aanwijzing RTV Maastricht als lokale omroep 
 
Aanwezig 
Fractiewoordvoerders: de dames Barning, Düren, Heijnen, Thieme en Van de Wouw en de heren 

Bonder, Nelissen, Sondeijker en Wijnands 
Voorzitter: mevrouw Van Ham 
College: wethouder Damsma 
Griffie: de heer Cobben (secretaris) 
 
 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. De voorzitter deelt mee 
dat de fracties van Partij Veilig Maastricht, de Partij van de Arbeid, GroenLinks, de Maastrichtse 
Volkspartij, D66, de VVD, het CDA, de Seniorenpartij Maastricht en de SP aanwezig zijn. De voorzitter 
deelt vervolgens mee dat de vraag luidt om de zendtijd weer aan de lokale omroep, RTV Maastricht toe 
te wijzen gedurende vijf jaar. 
 
GroenLinks (Düren) stelt vast dat RTV Maastricht een belangrijk deel uitmaakt van het medialandschap 
in de stad. GroenLinks stelt vast dat RTV Maastricht ook onafhankelijk moet zijn. Op de website staat 
dan ook dat RTV Maastricht onafhankelijk wil zijn, maar hoe is niet geheel duidelijk. De fractie vraagt 
uitleg. 
Verder vraagt de fractie hoe het mogelijk is dat veel studenten nog nooit van RTV Maastricht hebben 
gehoord, terwijl de zender zegt er voor iedere Maastrichtenaar te zijn. De fractie vraagt wat hieraan 
gedaan kan worden. Ook wil de fractie graag weten waarom sinds 2005 een lening is verschaft op basis 
van personen die langer dan een half uur per dag kijken. GroenLinks vraagt meer uitleg. Ten slotte valt 
op dat de omroep vier bestuursleden heeft. Dat zijn allemaal mannen. Wat is hiervan de reden en wat 
kan men doen om ook vrouwelijke bestuursleden te krijgen? 
 
De Maastrichtse Volkspartij (Sondeijker) is absoluut voorstander van meer vrouwen in allerlei functies. 
Het voorstel is voor de fractie een hamerstuk. 
 
D66 (Wijnands) is van mening dat RTV Maastricht een belangrijke plek inneemt bij de lokale 
nieuwsvoorziening. De fractie is dan ook een groot voorstander van dit voorstel. 
 
De PvdA (Barning) sluit aan bij een paar vragen van GroenLinks, met name de vraag over de 
betrokkenheid van de universiteit Maastricht. De studenten komen als subgroep ook niet voor in de PO-
raad. De PvdA sluit ook aan bij de opmerking over de vertegenwoordiging van vrouwen. De fractie is het 
verder ook eens met het belang van RTV Maastricht voor de stad. De fractie zal dan ook met het 
voorstel instemmen. 
 
De VVD (Van de Wouw) heeft geen aanvullende vragen en kan instemmen met het stuk. 
 
Het CDA (Heijnen) vindt het een goede opmerking van GroenLinks over het vergroten van bepaalde 
doelgroepen of het aanboren van nieuwe doelgroepen. Het CDA concludeert tot een hamerstuk. 
 
De SP (Bonder) sluit aan bij de opmerkingen over de doelgroepen. De fractie concludeert ook tot een 
hamerstuk. Verder stelt de fractie voor dat RTV Maastricht een keer met KPN spreekt over de 
zenderontvangst overal in de stad. 
 
Partij Veilig Maastricht (Thieme) stelt vast dat de toewijzing vijf jaar geldig is waarna een verlenging 
moet worden aangevraagd. Dat moment is nu aangebroken. De fractie concludeert tot een hamerstuk. 
 
De Seniorenpartij Maastricht (Nelissen) is heel blij met RTV Maastricht en zeker met de verhuizing 
naar het Centre Céramique. RTV Maastricht levert ook een belangrijke bijdrage aan de participatie (95 
medewerkers) en het openbaar maken van de laagdrempeligheid voor de inwoners van Maastricht. 
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Wethouder Damsma vindt het goed om te horen dat er zoveel steun en betrokkenheid is voor RTV 
Maastricht. De wethouder benadrukt dat hetgeen nu voorligt vooral te maken heeft met het 
Commissariaat van de Media die wil dat aan de Mediawet wordt voldaan en wil dat RTV Maastricht kan 
rekenen op voldoende draagvlak binnen de Maastrichtse samenleving voor de komende jaren. De 
wethouder verzoekt de voorzitter om toe te staan dat de heer Lamers (directeur RTV Maastricht) nog 
een aantal vragen over de bezetting en de bereikbaarheid kan beantwoorden. 

Verder stelt de wethouder voor om nog een keer samen de discussie over doelgroepen en studenten te 
voeren. Ook heeft de verhuizing naar Centre Céramique nog wat meer tijd nodig. Met deze verhuizing 
wil men laten zien dat het hebben van een open studio in Centre Céramique een verandering in de 
informatievoorziening voor de komende jaren zal geven. In de gesprekken zal moeten worden bekeken 
of dit nu echt toekomstbestendig is, ook ten aanzien van de bereikbaarheid. De wethouder wil hierover 
graag een keer met de raad discussiëren. Dit stuk is momenteel in voorbereiding en de agendering 
moet nog worden bekeken. 

De heer Lamers is heel blij met de brede steun vanuit de raad. In antwoord op de vragen van 
GroenLinks geeft spreker aan dat in de periode tussen 2005 en 2015 het bereik inderdaad is gedaald 
omdat in de gehele breedte het consumeren van tv heel erg veranderd is. Tegenwoordig wordt minder 
tv gekeken en zeker minder naar tv-zenders. Verder zal bij de studenten een rol spelen dat zij vaak 
geen tv hebben. Spreker heeft echter geen onderzoek hiernaar gedaan. Vervolgens geeft spreker aan 
dat de internationale studentengroep Breaking Maas structureel – twee jaar lang – met de steun van de 
gemeente en de universiteit een programma bij RTV Maastricht zal maken. Voor de continuïteit van het 
programma is echter geld en coaching nodig. Dit programma zal veelal via het internet worden 
geconsumeerd. Daarmee is het bereik echter niet minder. Verder zal spreker de opmerking van 
GroenLinks over de vrouwen als aandachtspunt aan het bestuur doorgeven. Het zijn inderdaad vier 
heren. Ten slotte geeft spreker aan dat RTV Maastricht inmiddels via kanaal 641 van KPN te ontvangen 
is. De zender bevindt zich momenteel in een periode waarin zij niet actief over zichzelf communiceert 
vanwege de verhuizing. Spreker gaat ervan uit dat de zender binnen afzienbare tijd – de komende 
maanden – zal verhuizen. 

Het CDA (Heijnen) is blij dat de zender nu ook via KPN te ontvangen is. Dat was immers de afgelopen 
jaren in de stad een veelgehoord probleem. Het zou wel heel goed zijn om daaraan bekendheid te 
geven. Het CDA stelt voor dat de heer Lamers hierover bijvoorbeeld Twittert en dit zoveel als mogelijk 
deelt en hiervoor via verschillende kanalen aandacht vraagt. 

De heer Lamers dankt voor de ondersteuning. Verder is in de Mediawet geborgd dat RTV Maastricht 
onafhankelijk moet zijn. Het Commissariaat van de Media toetst daarop. Redactioneel is de zender 
compleet onafhankelijk, zeker aangaande nieuws en actualiteiten. Een lokale publieke omroep moet 
ook een dusdanige bekostiging volgens de wet krijgen dat zij haar taken goed kan uitvoeren. De 
gemeente is in dit kader verantwoordelijk voor de continuïteit van de publieke omroep zonder dat zij 
invloed uitoefent op de inhoud van programma's. Het Commissariaat van de Media ziet erop toe dat de 
wet wordt nageleefd. RTV Maastricht voldoet hieraan. 

De Seniorenpartij Maastricht (Nelissen) merkt op dat het altijd de bedoeling was om RTV Maastricht in 
de stadshal van Centre Céramique te laten landen. Dat is niet nieuw. De fractie is blij dat het nu eindelijk 
gebeurt. Verder sluit de fractie aan bij de opmerking van het CDA om dit veel meer bekend te maken. 

De voorzitter constateert dat het stuk voor het overgrote deel van de fracties rijp is voor behandeling in 
de raad van 26 mei 2015. 

De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering. 
 
 
Maastricht, 12 mei 2015 
 
 
 
 
Cobben      Van Ham 
Secretaris     Voorzitter 




